
Protokół Nr LXI

z sesji Rady Miejskiej w Staszowie, która odbyła się w dniu 12 stycznia 2022 roku w zdalnym

trybie  obradowania  z  wykorzystaniem  środków  porozumiewania  się  na  odległość  (przy

wykorzystywaniu środków komunikacji elektronicznej).

W sesji wzięło udział 21 radnych na ogólną liczbę 21 radnych.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Pani Sylwia Dyl – Kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich i Społecznych.

Ad. 1    

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. 

Ad. 2

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie przedstawił proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 30 grudnia 2021 r.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

    a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2022 – 2035 –   

    projekt nr 499/22,

    b) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2022 rok – projekt nr 500/22.

5. Wolne wnioski w tym:

-  informacja Burmistrza  Miasta  i  Gminy Staszów z  działalności  za okres  od 30.12.2021 r.  do

10.01.2022 r.

6. Zamknięcie sesji.

Po zapoznaniu z  proponowanym porządkiem głos  zabrał Burmistrz Miasta i  Gminy Staszów

Leszek  Kopeć,  który  zawnioskował  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  

w sprawie udzielenia Kierownikowi Ośrodka Pomocy Społecznej w Staszowie upoważnienia do

wydawania  decyzji  administracyjnych  w  indywidualnych  sprawach  przyznawania  dodatku

osłonowego - projekt nr 501/22.

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Kwiecjasz poddał pod głosowanie w/w wnioski , które

zostały jednogłośnie przyjęte (obecnych było 21 radnych). Następnie Rada Miejska jednomyślnie

zatwierdziła porządek obrad z uwzględnieniem przyjętych wniosków (obecnych było 21 radnych).

Porządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 30 grudnia 2021 r.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

    a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2022 – 2035 –   

    projekt nr 499/22,

   b) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2022 rok – projekt nr 500/22,

    c) udzielenia Kierownikowi Ośrodka Pomocy Społecznej w Staszowie upoważnienia do  

    wydawania decyzji administracyjnych w indywidualnych sprawach przyznawania dodatku   

    osłonowego - projekt nr 501/22.

5. Wolne wnioski w tym:

-  informacja Burmistrza  Miasta  i  Gminy Staszów z  działalności  za okres  od 30.12.2021 r.  do

10.01.2022 r.

6. Zamknięcie sesji.

Ad. 3

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z sesji z dnia 30 grudnia 2021 r. i przyjęli go jednomyślnie

(obecnych było 21 radnych). 

    Ad. 4 a     

Pani Henryka Skowron -  Skarbnik Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwały

w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2022 - 2035

– projekt nr 499/22 . 

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę nr LXI/506/2022

(w załączeniu do protokołu).
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Ad. 4 b    

Pani Henryka Skowron przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie

Miasta i Gminy Staszów na 2022 rok – projekt nr 500/22.

Radni nie podjęli dalszej dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę nr LXI/507/2022

(w załączeniu do protokołu).   

Ad. 4 c    

Pani  Sylwia  Dyl  –  Kierownik  Wydziału  Spraw  Obywatelskich  i  Społecznych  zapoznała  z

projektem uchwały w sprawie udzielenia Kierownikowi Ośrodka Pomocy Społecznej w Staszowie

upoważnienia do wydawania decyzji administracyjnych w indywidualnych sprawach przyznawania

dodatku osłonowego - projekt nr 501/22.

Radni nie podjęli dalszej dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę nr LXI/508/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5

W wolnych wnioskach i zapytaniach radny Zdzisław Brzyszcz, zwrócił się ponownie o podjęcie

działań w zakresie złożonej interpelacji dot. remontu mostka – przejścia przez kanał rzeki Czarnej

w miejscu przejścia z ul. Nowej w kierunku ul. Łazienkowskiej i ul. Krakowskiej w Staszowie.

Poprosił  o natychmiastowe podjęcie działań w tej  sprawie. Zgłosił również potrzebę wykonania

oświetlenia na odcinku od skrzyżowania przy ul. 11 Listopada w Staszowie w kierunku Golejowa

oraz  wykonanie  oświetlenia  przy  przystanku autobusowym zlokalizowanym przy  ul.  Maleniec  

w Staszowie. 

Radny  Tomasz  Otrębski poprosił  o  przybliżenie  informacji,  czy  na  dzień  dzisiejszy  

coś się zmieniło w zakresie zniesienia ograniczenia tonażu na drodze  wojewódzkiej 764, odcinek

Staszów – Połaniec.

Radny  Hubert  Gawłowicz  poprosił  o  przedstawienie  informacji  w  zakresie  protestów

mieszkańców w  sprawie  podjętych  działań  w  zakresie  planów  zmierzających  do  zmiany  map

zagrożenia  powodziowego  i  rezygnacji  z  budowy  polderów  przeciwpowodziowych  na  terenie
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gminy Staszów, będących częścią sporządzanych przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody

Polskie projektów aktualizacji planów zarządzania ryzykiem powodziowym. W związku z czym

zapytał, jak to się ma do studium zagospodarowania przestrzennego. 

Przewodniczący Ireneusz Kwiecjasz zapytał, czy istnieje szansa, że zostanie skanalizowana część

ulic w rejonie Zielonej Doliny i Radzikowa w Staszowie.  

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć odnosząc się do zapytania radnego Zdzisława

Brzyszcza  w  zakresie  złożonej  interpelacji  dot.  remontu  mostka  –  przejścia  przez  kanał  rzeki

Czarnej  w  miejscu  przejścia  z  ul.  Nowej  w  kierunku  ul.  Łazienkowskiej  i  ul.  Krakowskiej  

w  Staszowie, poinformował,  iż  odpowiedź  zostanie  udzielona  w  formie  pisemnej.  W zakresie

zapytania  radnego  Tomasza  Otrębskiego  w  kwestii  zniesienia  ograniczenia  tonażu  na  drodze

wojewódzkiej 764, odcinek Staszów – Połaniec, poinformował, iż na chwile obecną nie ma żadnych

informacji  w tej  sprawie,  dodał,  iż  szczegółowe informacje  we  wnioskowanym zakresie  radny

otrzyma na kolejnej sesji bądź komisji. Odpowiadając na pytanie dotyczące wykonania oświetlenia

od skrzyżowania przy ul. 11 Listopada w stronę Golejowa przy drodze wojewódzkiej, wyjaśnił, iż 

na chwile obecną gmina będzie musiała przygotować dokumentację projektowo – kosztorysową

oraz pozyskać środki zewnętrzne,  wówczas przystąpi do realizacji zadania.  W zakresie projektu

zmiany  studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  Gminy  Staszów

wyjaśnił, iż RZGW w Krakowie decyzją odmówiła uzgodnienia tego projektu w zakresie terenów

objętych  zagrożenia  powodziowego.  Projektanci  dokonali  korekty  zmian  studium  w  zakresie

obszarów szczególnego zagrożenia powodzią i obecnie ponawiamy procedurę uzgodnienia projektu

studium. Poinformował, iż 28 stycznia 2022 r. o godz. 11.00 w budynku Urzędu Miasta i Gminy 

w  Staszowie,  ul.  Opatowska  31,  28-200  Staszów  (sala  konferencyjna)  odbędzie  się  dyskusja

publiczna nad rozwiązaniami przyjętymi w projekcie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków

zagospodarowania przestrzennego gminy Staszów. Poinformował również o spotkaniu online  które

odbędzie się w dniu  21.01.2022 r. w godz. od 17:00 do 19:00. W zakresie pytania dotyczącego

budowy sieci kanalizacyjnej w rejonie Zielonej Doliny i Radzikowie w Staszowie, poinformował, iż

zostanie złożony kolejny wniosek na pozyskanie środków z Funduszu Rządowego Polski Ład,  

w którym ujęte jest m.in. zadanie dot. modernizacji infrastruktury wodno – kanalizacyjnej wraz  

z modernizacją oczyszczalni ścieków na terenie miasta i gminy Staszów. Zaznaczył, iż w ramach

tego wniosku są ujęte tereny, o które pytał Przewodniczący Rady.  

Ponownie o zabranie głosu poprosił Przewodniczący Rady Ireneusz Kwiecjasz, który zapytał, czy

wniosek obejmuje ulicę: Jałowcową, Poziomkową i Rzeczną.    
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Burmistrz Leszek Kopeć odpowiedział, iż powyższe ulice będą ujęte w nowym naborze wniosków

z Funduszu Polski Ład. Następnie przedstawił informację z działalności za okres od 30.12.2021 r.

do 10.01.2022 r.,  w tym przedstawił obecnie realizowane zadania inwestycyjne (w załączeniu do

protokołu). 

Radny Piotr Kasperkiewicz  w imieniu  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i  Przedsiębiorczości

zwrócił  się o rozważenie możliwości o ponownym spotkaniu z przedstawicielami Państwowego

Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie, celem rozwiania wielu wątpliwości, które pojawiają się  

w wypowiedziach radnych. 

Nie podjęto dalszej dyskusji.

W związku z powyższym głos zabrał Przewodnicząca Rady Miejskiej Ireneusz Kwiecjasz, który 

poinformowała o pismach, jakie w ostatnim czasie wpłynęły do Biura Rady Miejskiej.

Nadmienił, iż są do wglądu w biurze Rady Miejskiej w Staszowie.

Ad. 6

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie podziękował za udział

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

      Czas trwania sesji od godz: 14:25 do godz: 15:45.     

              

      Protokolant:                      Przewodniczący 

      M. Janowska                          Rady Miejskiej w Staszowie    

                ( - )  Ireneusz Kwiecjasz

                                  

.
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